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"Kakve god mere bile, ne možemo da uspemo ako svi ne preuzmu svoju odgovornost" 

Narednih dana intenzivnije će se raditi testiranja na koronavirus sa ciljem da se spreči dalje širenje 
bolesti, rekla je zamenica direktora "Batuta" Darija Kisić Tepavčević. Epidemiolog Predrag Kon navodi da 
je i dalje umereni optimista, ali da svi moraju da shvate da broj zaraženih zavisi od kontakata. Direktorka 
klinike "Laza Lazarević" Ivana Stašević Karličić napominje da "srpski scenario" zavisi od tri karike – struke, 
mera i stanovništva. 

Darija Kisić Tepavčević je na redovnoj konferenciji za novinare rekla da broj obolelih pokazuje gde smo i 
koliko smo doprineli da se bolest nesmetano širi. 

U Republici Srbiji je do 15 časova 1. aprila 2020. godine registrovano ukupno 1.060 potvrđenih slučajeva 
Kovida-19. Od poslednjeg izveštaja do 15 časova testirani su uzorci 810 osoba, od kojih je 160 pozitivno i 
650 negativno na novi koronavirus. 

Zabeleženo je i novih pet smrtnih slučajeva, tako da je ukupan broj preminulih od koronavirusa u Srbiji 
28. U svih novih pet slučajeva reč je o muškarcima koji su imali pridružene bolesti. 

Darija Kisić Tepavčević je rekla da će sutra biti održan zajednički sastanak kriznih štabova kako bi se 
videlo da li postoji mogućnost da se još više omogući prevencija bolesti. 



 
 

"Kakve god bile mere i odluke, ne možemo da uspemo ako svako od nas ne preuzme dogovorenu ulogu 
u sprečavanju širenja infekcije", navela je Darija Kisić Tepavčević.  

Na pitanje o SMS porukama koje su poslate građanima sa upozorenjem na koronavirus, Darija Kisić 
Tepavčević je rekla da cilj poruka nije širenje panike, nego da se spreči širenje infekcije.  

Objasnila je da krizni štab u dogovoru sa mobilnim operaterima poslao poruku da bi došao do grupe 
građana koja ne gleda televiziju ili koja nema internet. 

Dodaje da je cilj bio da se dođe do svih onih koji dosad nisu informisani ili koji nisu shvatili ozbiljnost 
situacije.  

Interes – javno zdravlje  

Direktorka bolnice "Laza Lazarević" Ivana Stašević Karličić rekla je da lični komfor i interes ne mogu da se 
porede s javnim interesom, a to je javno zdravlje. Dodaje da se sve mere preduzimaju u skladu s tim. 

Poručila je građanima da budu odgovorni i solidarni i da čuvaju sebe, najbliže i zdravstveni sistem. Istakla 
je da prva tačka redukcije straha jeste pravilno informisanje i da brojevi imaju značaj koji nekada laička 
javnost ne ume da pročita.  

Dodaje da brojevi jesu visoki i da je svaki život jedinstven, ali da je savet da bi strah od očekivanih ishoda 
trebalo da nas motiviše na poštvanje mera. 

Dodaje da su SMS poruke koje su sinoć išle sadržale u sebi već poznatu informaciju i da kao stručnjak 
misli da one nisu mogle izazvati paniku i strah jer je strah emocija na nešto što je neočekivano. 

Kaže da svi znamo šta se dešava u zemljama u kojima postoji visok stepen lokalne transmisije virusa. 

"Podsećanje nije ništa novo i nije faktor rizika za iznenadni strah i paniku", rekla je Ivana Stašević Karličić.  

Osvrnula se i na mogućnost uvođenja 24-časovnog policijskog asa i rekla da, čak i da bude doneta ta 
mera, to nije razlog za strah jer je cilj očuvanje javnog zdravlja.  

Cilj nije ekskluzivnost već proverene informacije  

Na pitanje o informisanju građana, Darija Kisić Tepavčević je rekla da lokalne samouprave jesu početni 
izvor informacija, ali da u vanrednom stanju i u drugim okolnostima postoje mesta gde se podaci 
sakupljaju i analiziraju.   

"Ideja nam je da ih sinhronizovano širimo na svim nivoima", navela je i dodala da nije zabranjeno nikome 
da prenosi bilo kakvu informaciju, ali da svi zajedno deluju.  

Kaže da razume da je posao novinara takav da žele određenu ekskluzivnost, ali ističe da sada nije vreme 
kada je ekskluzivitet primaran, već su to proverene i tačne informacije.    



 
 

Napomenula je da je sasvim izvesno da nijedan veći grad neće biti pošteđen bolesti ukoliko nastavimo 
da se ponašamo kao do sada.   

Odgovarajući na pitanje o slobodama građana, epidemiolog Predrag Kon je naveo da postoje situacije 
kada se neke lične slobode mogu oduzeti radi opšte dobiti i zdravlja i zaštite stanovništva.   

Podsetio je na primer Obrenovca posle poplava, kada je bilo zabranjeno vraćanje u domove i kada je 
moralo da se radi na raščišćavanju. Ističe da je, uprkos tome, postojao ogroman broj ljudi koji su 
pokušavali po svaku cenu da stignu do kuća iako je to bilo štetno i opasno po njih.   

"Ograničenje kretanja u smislu izolacije, samoizolacije i karantina je nešto što je čak regulisano 
zakonom", naveo je Kon.  

Kovid-centri rade 24 sata  

Gorovio je i o promenama prakse i rekao da su do sada svi pozivi Hitnoj pomoći i prema domovima 
zdravlja koji se odnose na koronavirus skretani ka epidemiolozima. Objašnjava da sada, kada je uvedeno 
prošireno testiranje, postoji nov način kako i kome se uzimaju brisevi i da postoji sve više slučajeva.  

Kon dodaje da će tako da bude i u naredne dve nedelje i da bi svi trebalo što pre da shvate da nema više 
odbijanja odlaska na pregled zbog povišene temperature. Kaže i da su napravljeni Kovid-centri, koji rade 
24 sata.   

Kada je reč o obolevanju zdravstvenih radnika, Darija Kisić Tepavević je istakla da ne može da kaže tačan 
broj, ali da određeni broj njih jeste oboleo.  

"Ali stalno napominjem, prioritet je da se oni odmah prepoznaju i da su svi radnici koji su bili izloženi 
bolesti izolovani da bi se sprečilo dalje širenje. Do sada nije bilo prenošenja slučajeva sa radnika na 
pacijenta i to je jedan od prioriteta", objasnila je Darija Kisić Tepavčević.   

Upozorava da su brojevi koji su juče i danas na konferencijama pročitani sami po sebi poruka.  

"Očigledno je i jasno šta će se desiti ako se svi ne budemo ponašali odgovorno, dolazi toplo vreme i 
proleće, ali ako želimo da uživamo u lepom vremenu, moramo biti strpljivi i odgovorni", poručila je.   

Važno da oboleli među zdravstvenim radnicima budu prepoznati  

Odgovarajući na pitanje o jučerašnjem napuštanju konferencije za novinare, Kon je rekao da su se kolege 
solidarisale sa doktorom Goranom Stevanovićem i da je to suština.  

"Ja sam to shvatio onako kako sam i rekao. Težina smrti sedmoro ljudi tog dana je nešto što treba da 
razumemo", ukazao je Kon i dodao da je poslat apel upozorenja.   

Vratio se na zaražene zdravstvene radnike i rekao da je u jednom određenom preseku, kada je ukupan 
broj zaraženih bio 188, bilo sedam odsto zdravstvenih radnika. Rekao je da posle toga nije bilo preseka, 
ali da postoje zaraženi. Dodaje da u zdravstvenoj ustanovi u Narodnog fronta sedam radnika ima 
pozitivan nalaz. 



 
 

Darija Kisić Tepavčević je dodala da su zdravstveni radnici neprestano na skriningu i da, bez obzira na to 
koliko je svako važan, zaraženi među njima moraju odmah da budu prepoznati i izolovani.  

"Naši su veliki napori usmereni ja pronalaženju kontakata svakog radnika", rekla je.   

Na pitanje o određenim putnicima iz inostranstva koji nisu testirani, Darija Kisić Tepavčević je navela da 
se protokoli menjaju u zavisnosti od epidemiološke situacije, a ne tako davno, povratnici iz inostranstva 
su bili osnovni fokus u radu.  

Kon je naveo da postoje problemi i da ima utisak da mnogi daju svoj maksimum, ali da ima i onih koji se, 
narodski rečeno, "šlepaju".   

"I sve ove rigorozne mere se sprovode smao zbog desetak odsto ljudi. To je činjenica. Ti ljudi 
predstavljaju dodatan problem svima", rekao je Kon.   

Kakve su predikcije 

Na pitanje o predikcijama o razvoju epidemije, Darija Kisić Tepavčević je ukazala da mi nismo pasivni 
posmatrači i da direktno utičemo na izgled epidemijske krive.  

Uključio se i Predrag Kon. 

"Da li je moglo gore, moglo je. Da li je moglo bolje, da se spreče smrtni ishodi, moglo je. Sve je na nama", 
rekao je.  

Ističe i da je današnjih 160 potvrđenih slučajeva maksimum, i da, ako iz dana u dan broj krene naglo da 
raste, to svakako pokazuje pojačanje pretnje i pogoršanje situacije.   

"Od sutra izlazimo iz četvrte nedelje i predikcije ne mogu da budu kao da ništa nismo radili", rekao je 
Kon.   

Ponavlja da broj obolelih zavisi od frekvencije kontakata i od samog virusa.   

Darija Kisić Tepavčević navodi da bi se predikcija mogla dati kada bi se znao broj onih koji će poštovati 
mere socijalnog distanciranja.  

Ivana Stašević Kariličić je ukazala da postoje društva koja poštuju preporuke i mere socijalnog 
distanciranja iako nije došlo do mera države i kao primer je navela Južnu Koreju.  

"Mere su rezultat preporuka struke i onog kako su preporuke prihvatili stanovnici", dodala je.  

Srpski scenario zavisi od tri karike 

Predrag Kon je rekao da je i dalje umereni optimista, ali je naveo da italijanski scenario zaista postoji i da 
nije izmišljen.  

"Što ne bi bio i kod nas? Što smo mi nešto posebno?", upitao je.  



 
 

Ističe da mu je važno da ljudi shvate da epidemija stvarno zavisi od toga da li će biti kontakata ili neće.  

"To više nije teorija. I dalje sam umereni optimista, i sa ovim podacima. Ako se desi da nešto krene 
naopako, reći ću", naveo je Kon.   

Dodaje da nije dobro što je broj obolelih skočio za 160 i da se plaši i sutrašnjeg dana.  

Ivana Stašević Karličić navodi da srpski svenario zavisi od tri karike – struke, mera i stanovništva.  

"Svi smo podjednako u ovoj priči odgovorni i moramo da učestvujemo u tome. Mi smo kreatori, svako 
od nas, lično našeg scenarija", zaključila je.   

 

 

Lekari i sestre prošli obuku za rad u "COVID PROSTORU", stigla i bolnička oprema: Hala "Čair" 
spremna da primi zaražene korona virusom 

Sportska hala „Čair“ u Niš koja je pretvorena u improvizovanu bolnicu za smeštaj i lečenje lakše obolelih 
od korona virusa spremna je da primi prve pacijente, potvrđeno je „Blicu“ u Kliničkom centru u Nišu. 

- Hala „Čair“ je spremna, doneta je sva potrebna bolnička oprema, naše medicinsko osoblje dežura 
neprekidno u hali, čekaju se rezultati testova da se prime prvi pacijenti - kaže za „Blic“ direktor KC Niš 
prof. dr Zoran Radovanović. 



 
 

Prema njegovm rečima za direktora bolnice imenovan prof. dr Goran Stanojević, pomoćnik direktora KC 
Niš za hirurška pitanja a svi lekari i medicinske sestre su prošli obuku za rad u „covid prostoru“. 

- Od prijema prvog pacijenta hala Čair će biti takozvani „covid prostor“ u kojem važe posebna pravila. 
Moramo da brinemo o pacijentima ali i o zaštiti naših ljudi, medicinskih radnika koji će imati svi zaštitnu 
opremu propisanu nivoima zaštite 2 i 3. Svi su prošli obuku i imaju potrebna znanja i veštine za rad na 
ovakvom mestu - kaže prof. dr Radovanović. 

Pacijenti koji budu smešteni na ovom mestu imaće nadzor lekara tokom 24 časa. 

- Prebacili smo mobilni rendgen, kompletnu laboratoriju, dovoljan broj EKG aparata, defibrilator, sve što 
je potrebno za jednu bolnicu. Imaćemo na sat ili dva sata kontrolu pritiska i temperature, zavisno od 
stanja i starosti pacijenata. Pošto će postojati kompletni 24-časovni monitoring, pacijenti će u svakom 
trenutku moći da se obrate ako osete da mi nije dobro. Ukoliko se na licu mesta konstatuje da nekom 
skače temperatura naglo, takvi pacijenti mogu odmah da dobiju kompletnu terapiju. Ako se stanje 
pogoršava, sanitetskim vozilom koje ima obezbeđen put do unutrašnjosti same hale, po potrebi, 
pacijenti će direktno biti transportovani u KC Niš koji je na svega stotinak metara od hale Čair - ističe 
Radovanović.  

Prema njagovim rečima, u halu će biti smeštani isključivo pacijenti kojima je testom potvrđeno prisustvo 
virusa „covid19“, odnosno da ovde neće dolaziti sumnjivi slučajevi kod kojih još nije dokazano da su 
pozitivni navirus korone. 

Samo oni sa potvrđenim nalazom na koronu 

- U privremenoj bolnici u hali Čair lečiće se isključivo pacijenti kod kojih je potvrđeno prisustvo virusa 
Covid 19. Ne oni koji su sumnjivi, nego samo sa potvrđenim nalazom, tako da oni koji su unutra ne mogu 
da zaraze jedni druge jer svi imaju virus. To je jedan od načina da se prekine širenje virusa, kako su to 
objasnili epidemilolozi, jer virus živi samo u ljudskom organizmu a van njega ne može dugo da opstane. 
Na ovaj način se i sprečava mogućnost da neko sam procenjuje svoje zdravstveno stanje i da sam donosi 
odluku kada će potražiti lekarsku pomoć ako mu se pogoršaju simptomi, već će njihovo stanje biti 
potpuno praćeno 24 časa. Sve naše ekipe su u Hali Čair i očekujemo prve pacijente kada budu pristigli 
rezultati testiranja - zaključuje prof. dr Radovanović. 

U hali 256 kreveta i biblioteka 

U Hali „Čair“ nalazi se ukupno 256 kreveta a o pacijentima će brinuti 90 sestara i 18 lekara.  

Prof. dr Goran Stanojević, izjavio je dan ranije, prilikom obilaska hale Čair sa predstavnicima Vojske 
Srbije i članovima Štaba za vanredne situacije grada Niša, te da imaju dozvolu Ministarstva zdravlja, da u 
zavisnosti od dužine trajanja ove situacije, ako bude potrebno, angažuju i zdravstvene radnike ne samo 
iz Niša i sa jugoistoka Srbije.  

Osim kreveta, ambulanti trpezarije, sanitarnih prostorija, u hali Čair su pacijentima na raspolaganju i 
biblioteka, tv sala, prostor za bavljenje rekreativnim aktivnostima. U Nišu je spremno još 280 postelja u 
osnovnim školama „Mika Antić“ i „Duško Radović“, ako za tim bude potrebe. 



 
 

 

 

HEROJI VALJEVA Doktor Dejan i njegova ekipa rade VIŠE OD 20 SATI DNEVNO i zaslužuju da ih vidite 

Bitka za svakog pacijenta zaraženog korona virusom je teška i naporna, usled čega doktori i ostalo 
medicinsko osoblje ostaju na svojim radnim mestima u nekoliko smena. Nažalost, tako mukotrpan rad za 
sobom nosi i velike žrtve. Pravi primer toga je dom zdravlja Valjevu, gde se zbog kontakta sa zaraženim 
pacijentima, nalazi čak 56-oro zaposlenih. 

Žarište... Poslednjih 15 dana odmaram se tri-četiri sata dnevno, kao i svi iz Doma zdravlja, čak 56 
medicinara nam je u izolaciji, nema ko da radi, kaže dr Dejan Branković. 

- Valjevo je među najugroženijim gradovima u zemlji. Gotovo da nema ko da radi više - mnogi tehničari 
su nam u izolaciji, kao i epidemiolozi i ljudi iz Zavoda za javno zdravlje - ispričao je za Kurir dr Dejan 
Branković, načelnik Hitne pomoći Valjevo, specijalista urgentne medicine. 

Sve je, kako kaže, počelo 11. marta i svakog dana se javljao sve veći i veći broj obolelih: 

- I to su sve bili teški pacijenti sa upalama pluća i odmah smo ih transportovali na Infektivnu kliniku u 
Beograd. Kod gotovo svih njih je potvrđena korona. Poslednjih 15 dana odmarao sam se u proseku samo 
tri-četiri sata dnevno, a 20 radio, kao i svi iz Doma zdravlja. Po ceo dan nosimo opremu, urezalo nam se 
sve u licu, toliko je u njoj toplo da imate osećaj da ste na tropskom ostrvu, samo što mora nema. 
Nekoliko dana nisam išao ni kući. Željni su me i supruga i deca, ali najvažnije je da pobedimo u ovome. 



 
 

Branković je naveo da se dnevno javi i po 40-50 pacijenata s respiratornim tegobama, i u Hitnoj i od 
kuće. 

- Kad odlazimo kod njih, uradimo klinički pregled, merimo temperaturu i krvni pritisak, pregled srca i 
pluća. Teže pacijente odmah šaljemo u Beograd, a lakši dobijaju terapiju i ostaju pod nadzorom jer 
nemamo kapaciteta da ih hospitalizujemo. Ako ima pogoršanja, dolazimo opet i procenjujemo da li su za 
bolnicu. Imamo i veliki procenat mladih obolelih, najmlađi je 2001. godište, dobro je, mlađi to lakše 
podnose - kazao je dr Branković i dodao: 

- Trenutno imamo 11 lekara Hitne pomoći, 15 sestara, a pre dva dana smo dobili novih 10 sestara. 
Preumorni smo i treba nam i kadrovska pomoć i ona u opremi. Apelujemo i na građane da poštuju sve 
mere. 

 

Vekić: Na Sajmu 53 pacijenta, najmlađi 19 godina 

U improvizovanoj bolnici na Beogradskom sajmu trenutno je zbrinuto 53 pacijenta, koji su pozitivni na 
COVID-19 i imaju blažu kliničku sliku.  

Kaže državni sekretar Ministarstva zdravlja Berislav Vekić. 

On je naglasio da je na Sajmu trenutno 40 muškaraca i 13 žena, da najmlađi pacijent ima 19 godina, a 
najstariji 71 godinu.  



 
 

Pripremaju se, kako je rekao, i drugi sportski centri u Beogradu koji će biti pretvoreni u improvizovane 
bolnice za prijem lakših pacijenata zaraženih novim koronavirusom.  

Navodi da su u svim domovima zdravlja u Srbiji počele da rade kovid ambulante, koje će biti otvorene od 
7 do 22 sata, gde će se pacijentima, kod kojih postoji sumnja na zarazu, meriti temperatura, uraditi 
rendgentski snimak pluća, laboratorija.  

"U najvećim domovima zdravlja u Srbiji počeće da se rade i testiranja na COVID-19. Za vikend će početi 
preraspodela testova u te domove zdravlja", rekao je Vekić za Pink i dodao da su zdravstveni radnici 
prošli obuku za uzimanje briseva.  

Zaštita zdravstvenih radnika koji su u kontaktu sa zaraženima je najvažnija, istakao je Vekić i dodao da je 
jasno definisano koji nivo zaštite mora da ima svaki zdravstveni radnik.  

Navodi da se malo pričalo a da je veoma važno kako zdravstveni radnici, koji brinu o zaraženim 
pacijentima, oblače i skidaju zaštitnu opremu.  

Obuku su prošli i za to, a posebno je važno skidanje opreme, jer kako je rekao, tokom skidanja 
skafandera, kaljača, maske, uniforme može doći do kontaminacije i da se infekcija proširi. 

 

 

Srbiji stiglo još medicinske pomoći iz Kine 

BEOGRAD - Na beogradski aerodrom “Nikola Tesla” večeras je sleteo još jedan avion iz Kine sa 
medicinskom pomoći za Srbiju. 

Reč je o donaciji kineske Državne agencije za odbrambenu industriju i još nekoliko kompanija iz te 
zemlje, a u pitanju su medicinski aparati i različita medicinska sredstva koja će pomoći Srbiji u borbi 
protiv Kovida 19. 



 
 

Avion je na aerodromu dočekao ministar odbrane Aleksandar Vulin, koji je poručio da je da to dragocena 
pomoć za našu zemlju, u borbi protiv virusa korona. 

“Kina i dalje nastavlja da pomaže našu borbu protiv Kovida 19. Još jedan avion sa različitom 
medicinskom opremom je dragocena pomoć u borbi protiv novog virusa”, rekao je Vulin. Ministar je 
istakao da je predsednik Srbije Aleksandar Vučić sklopio veliko prijateljstvo sa predsednikom Kine Si 
Đinpingom, dok dva naroda vezuju prijateljski odnosi. 

“Vučićev govor ostavio je utisak da ga Kina pamti, prepričava i prenosi. Kina ume da bude zahvalna i da 
pomogne. Srbija pamti i dobro i zlo, a Kina ima puno razloga da zna da ćemo ovo pamtiti zauvek i živeti u 
nadi da ćemo jednoga dana i mi njima, možda, moći da pomognemo”, rekao je on. 

Vulin se, u ime Ministarstva odbrane, posebno zahvalio Državnoj agenciji za odbrambenu industriju, kao 
i kineskim kompanijama koje sarađuju sa srpskim Ministarstvom odbrane, koji su pomogli ovog puta. 

“Sa njima sarađujemo, i u teškim trenucima našli su razlog, način i potrebu da pomognu pripadnike 
Ministarstva odbrane, ali će od ove pomoći koristi imati i svi građani Srbije”, rekao je Vulin. 

“Ovo su medicinski aparati i medicinska sredstva, Deo ide Ministarstvu odbrane, ali zapravo, sve ide 
građanima Srbije”, rekao je Vulin. 

 

 

Direktor Opšte bolnice u Ćupriji pozitivan na koronavirus 

Generalni direktor Opšte bolnice u Ćupriji dr Slobodan Gajić pozitivan je na koronavirus, potvrđeno je 
"Tanjugu" u toj ustanovi. 

Slobodan Gajić je prevezen u Beograd u Kliničko bolnički centar "Dragiša Mišović". 



 
 

Pre nego što je saznao da je zaražen, Gajić, je lokalnoj televiziji Pomoravlje izjavio da je devetoro 
zdravstvenih radnika Opšte bolnice, lekara i medicinskih sestara - tehničara zaraženo, a da 26 čeka 
rezultate. 

Jedan lekar je preminuo od posledica zaraze. 

 

 

Direktorka Batuta: Prenos korona virusa s pacijenta na zdravstvene radnike sveden na minimum 

Prenos korona virusa s pacijenta na zdravstvene radnike posebnim merama sveden na minimum – 
kazala je danas Verica Jovanović, direktorka Instituta Srbije za javno zdravlje „Dr Milan Jovanović – 
Batut“. 

Jovanović je za TV Prva rekla da se to „u jednom trenutku mora dogoditi“, ali da se radi na pripremi za 
takvu situaciju tako što se primenjuju lične zdravstvene mere, koje bi odložile ili čak sprečile da dođe do 
zaraze medicinskih radnika. 

Ona je navela da se moraju sprovoditi sve mere dezinfekcije u svim zdravstvenim ustanovama. 

Na pitanje da li se testiraju zdravstveni radnici, Jovanović je kazala da se medicinski radnici testiraju kao i 
svi drugi građani i da nisu posebno testirani. 



 
 

Ona je navela da zdravstveni radnici predstavljaju prioritet jer su na prvoj liniji susreta sa zaraženima i s 
potencijalnim zaraženima. 

Rejk je da će plan za testiranje „u jednom trenutku biti značajan“, ali da su za sada testirani ukoliko su 
imali simptome. 

Govoreći o načinima na koje će se dolaziti do kontakata zaraženih pacijenata, Jovanović je kazala da u 
Srbiji postoji 25 službi epidemiološke zdravstvene zaštite i da sve one rade prema istoj metodološkoj 
praksi i proceduri. 

Uloga epidemiologa je od velikog značaja jer, „kada se potvrdi pozitivan test na korona virus, ali i pre 
toga kada se postavi sumnja koja ukazuje na neke promene, dolazi do epidemiološkog istraživanja, koje 
sprovode epidemiolozi, ispituju se one osobe koje su potencijalno bile u nekakvoj vezi ili bliskoj vezi“, 
kazala je Jovanović. 

 

 

Novinarka Ana Lalić puštena iz pritvora 

Novinarka portala Nova.rs Ana Lalić puštena je jutros iz pritvora, potvrdio je njen advokat Srđan 
Kovačević za ovaj portal. 

Lalić je privedena kasno sinoć zbog teksta o stanju u Kliničkom centru Vojvodina. 



 
 

Novinarki je u sredu uveče u PU u Novom Sadu određeno zadržavanje od 48 sati zbog sumnje da bi 
mogla da ponovi krivično delo, objavljivanja tekstova koji izazivaju paniku i nerede, potvrdio je njen 
advokat. 

Podsetimo, Nova.rs je objavila tekst pod naslovom "KC Vojvodina pred pucanjem: bez zaštite za 
medicinske sestre" u kome je Lalićeva navela da KCV-u ima problem sa "hroničnim nedostatkom 
osnovne opreme i potpuno haotičnim uslovima rada u vreme pandemije". 

Iz Kliničkog centra Vojvodine reagovali su povodom teksta obavestivši tužilaštvo i policiju i optužili 
novinarku da je tekstom uznemirila javnost i naštetila ugledu te zdravstvene ustanove. Ubrzo zatim, 
policija je zakucala na njena vrata. 

- Ana Lalić je vrhunski profesionalac, hrabra novinarka koja neće nikad ustuknuti pred silom bilo da 
dolazi od vlasti, mafije, policije, tužilaštva, što je sad u Srbiji, nažalost, sve izmešano. Najlažljivija vlast "u 
novijoj srpskoj istoriji" se okuražena vanrednim stanjem drznula da hapsi čestite novinare pod optužbom 
da lažima šire paniku. Nema tih zaključaka, uredbi i vanrednih stanja koja mogu ograničiti novinarke i 
novinare kao što je Ana Lalić da ne rade svoj posao. Ne mogu ućutkati ni ostalih 80 novinara i urednika 
portala Nova.rs, osim da ih sve odvedu u pritvor - rekao je noćas glavni i odgovorni urednik Nova.rs 
Veselin Simonović. 

 

 

 

https://www.blic.rs/vesti/drustvo/novinarki-ani-lalic-odredeno-zadrzavanje-od-48-sati/m90ljcj
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